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PROTOKÓŁ NR XLII/2022 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 25 listopada 2022 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecni radni – P. Obert (usprawiedliwiony – delegacja służbowa). 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 13: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych złożonych wg. stanu na 

31.12.2021r. 

5. Informacja na temat realizacji opłat mających charakter cywilnoprawny (woda, ścieki, 

czynsze mieszkaniowe). 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2022 - 2034. 

8. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości         

na 2023 r. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz zwolnienia od tego podatku w 2023 roku. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/348/2021 Rady Gminy Damnica   

z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/254/2020 Rady Gminy Damnica     

z dnia 19 listopada 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty                        

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości,   

w tym terminu i miejsca składania deklaracji. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2023. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                        
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z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat 29 nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

15. Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale             

nr XXXVI/395/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 7 kwietnia 2022 r. sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy 

Damnica na lata 2023 – 2033” oraz zmiany tej uchwały. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zamiaru budowy spalarni 

odpadów medycznych w Redzikowie. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 27 października 

2022r. został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. Radni nie wnieśli uwag do jego treści. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Radna I. Mędrkiewicz poinformowała, że miała przyjemność uczestniczyć w spotkaniu 

autorskim z Panią Aleksandrą Majdzińską, o którym Wójt wspomniał w informacji. Uważa, 

że jest to bardzo ciekawa osoba i może należałoby zastanowić się czy nie przyznać Pani 

Aleksandrze jakiejś nagrody, jako mieszkance naszej gminy, która rozsławia imię naszej 

gminy. Jakiejś dodatkowej nagrody honorującej jej zasługi i osobowość oraz walory owej 

książki. Warto się nad tym zastanowić. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że Pani Aleksandra Majdzińska już wcześniej 

otrzymała od gminy nagrodę za swoją działalność. Bodajże do 30 kwietnia jest termin 

składania wniosków o takie nagrody, więc jeżeli ktoś z Państwa Radnych chce złożyć 

wniosek to może to zrobić a jeżeli nie to Wójt to zrobi. Pani radna I. Mędrkiewicz może 

złożyć wniosek z własnej inicjatywy. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 
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Ad. 4 

Informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych złożonych wg. stanu na      

dzień 31 grudnia 2021r. radni otrzymali elektronicznie w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 5 

Informację na temat realizacji opłat mających charakter cywilnoprawny (woda, ścieki, 

czynsze mieszkaniowe) przedstawiła Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Damnicy 

Pani Aleksandra Winsztal. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy  w dniu 25 listopada 2022r. złożył 

autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do złożonej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI(1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/444/2022 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2022 r. została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022-2034. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy  w dniu 25 listopada 2022r. złożył 

autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do złożonej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022 - 2034 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, 

Mędrkiewicz Iwona, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Wilkowski Wojciech 

NIEOBECNI(1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/445/2022 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034, została podjęta. 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości               

na 2023 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny W. Wilkowski poinformował, że został upoważniony, aby w imieniu części radnych 

zgłosić poprawkę do tego projektu uchwały następująco „ w § 1 pkt 2 ppkt „e”-  pozostałych, 

w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego – od 1 m2 powierzchni  użytkowej  6,40 zł.” 

W projekcie uchwały jest propozycja stawki 8 zł., wcześniej obowiązywała stawka 4,80 zł. i 

daje to 67% wzrostu. 

Po krótkim spotkaniu radni chcieliby zaproponowani w tej pozycji stawkę 6,40 zł. Przy takiej 

stawce byłby i tak wysoko wzrost, bo o 30%. Zgłoszoną poprawkę radni argumentują tym, że 

są to budynki gospodarcze, często nie przeznaczone na żadną działalność, służące 

mieszkańcom na miejsca składowania opału, magazynki. Często weszli w posiadanie tych 

budynków przez zakup posesji od agencji mienia, likwidowanych spółek rolnych Skarbu 

Państwa. W tej chwili płacą za nie wysoki podatek na nieruchomości, przewyższający 

wysokość podatku od budynków mieszkalnych. Propozycja jest taka, aby wzrost tego podatku 

rozłożyć np. na dwa lata. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie zgłoszonej poprawki i ogłosił 

wynik glosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka zgłoszona przez radnych do Projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2023 r. następująco: w paragrafie 1, pkt 2, ppkt e - od 

pozostałych budynków, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego stawka 6,40 zł..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 



6 
 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że zgłoszona przez radnych poprawka do projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  na 2023 r., 

została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały z przyjęta 

poprawką  i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 

rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/446/2022 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnienia od tego podatku w 2023 roku. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnienia od tego podatku w 2023 roku..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/447/2022 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnienia od tego podatku w 

2023 roku, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/348/2021 Rady Gminy Damnica         

z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/348/2021 Rady Gminy Damnica z 

dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/448/2022 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXII/348/2021 Rady Gminy Damnica z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty, została podjęta. 
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Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/254/2020 Rady Gminy Damnica            

z dnia 19 listopada 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty                              

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości,           

w tym terminu i miejsca składania deklaracji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/254/2020 Rady Gminy Damnica z dnia 

19 listopada 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, w tym terminu i miejsca 

składania deklaracji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/449/2022 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXIII/254/2020 Rady Gminy Damnica z dnia 19 listopada 2020 r. w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości, w tym terminu i miejsca składania deklaracji, została 

podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2023. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2023..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/450/2022 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2023, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,              

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/451/2022 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat 29 nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat 29 nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/452/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat 29 nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale                   

nr XXXVI/395/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 7 kwietnia 2022 r. sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy 

Damnica na lata 2023 – 2033” oraz zmiany tej uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale nr 

XXXVI/395/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 7 kwietnia 2022 r. sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy 

Damnica na lata 2023 – 2033” oraz zmiany tej uchwały..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLII/453/2022 w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale nr XXXVI/395/2022 Rady Gminy Damnica z dnia    

7 kwietnia 2022 r. sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategii Rozwoju Gminy Damnica na lata 2023 – 2033” oraz zmiany tej uchwały, 

została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zamiaru budowy spalarni odpadów 

medycznych w Redzikowie. 

 

Radny Ł. Malinowski poinformował, że jest wnioskodawcą pisma złożonego na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy Damnica z prośbą o zajęcie stanowiska przez radę Gminy 

Damnica w związku z planowaną budową spalarni odpadów medycznych w Redzikowie. 

Lokalizacja inwestycji jest bardzo kontrowersyjna, ponieważ jest w obrębie geodezyjnym 

gminy Słupsk miejscowości Redzikowo, 350 metrów od pierwszych nieruchomości 

niezabudowanych w miejscowości Sąborze oraz 700 metrów od pierwszego budynku 

mieszkalnego. W lutym tego roku w imieniu mieszkańców miejscowości Sąborze i 

Wielogłowy radny na ręce Starosty Słupskiego Pana Pawła Lisowskiego złożył petycję z 

podpisami 233 mieszkańców, którzy wyrażają swój sprzeciw i niepokój, jeżeli chodzi o 

funkcjonowanie i przyszłe transporty odpadów medycznych. Radny zwrócił się z prośbą do 

radnych o pozytywnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zamiaru budowy spalarni odpadów 

medycznych w Redzikowie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Obert 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XLI/454/2022 w sprawie wyrażenia 

opinii dotyczącej zamiaru budowy spalarni odpadów medycznych w Redzikowie, została 

podjęta. 

 

 

Ad. 17 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica zgodnie z art. 11 ust. 7 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe, przekazał Radzie Gminy Damnica 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Damnica za rok szkolny 2021/2022. 

Informacja została zamieszczona w Informatorze aplikacji eSesja. 

Przewodniczący Komisji Rady Gminy Damnica uzgodnili, że w dniu 5 grudnia 2022r. o godz. 

16:00 odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji w temacie analizy projektu budżetu Gminy 

Damnica na 2023 rok. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas przekazał informację, iż wzorem roku ubiegłego także w tym roku 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Centrum Edukacji i Kultury oraz Urząd Gminy 

organizuję dla dzieci z gminy paczki świąteczne i przy wspólnym finansowaniu. Szczegóły 

odnośnie, w jakich dniach i godzinach odbędzie się transport paczek do poszczególnych 

miejscowości zostaną przekazane. Wójt Gminy zwrócił się do radnych i sołtysów o 

nagłośnienie akcji, aby jak najwięcej dzieci mogło te paczki otrzymać. 

Kierownik GOPS M. Piechowicz wyjaśniła, że sprawy organizacyjne przekaże Pani 

Katarzyna Sobolewska. Harmonogram objazdu Mikołaja będzie upowszechniony na stronach 

internetowych. W poniedziałek zakupione zostaną słodycze do paczek, które następnie będą 

pakowane do paczek. Rozpoczęcie akcji planuje się na 5 grudnia. 
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Wójt Gminy A. Kordylas przekazał informację, że 22 listopada br. Prezydent RP podpisał 

ustawę sejmową o przedłużeniu kadencji samorządu gminnego, stąd obecna kadencja będzie 

obowiązywała do 30 kwietnia 2024 roku. 

 

Radny W. Wilkowski zwrócił się z prośbą do Dyrektor ZGK w Damnicy o uprzątnięcie 

zalegających liści na chodniku przy drodze powiatowej w kierunku miejscowości 

Bobrowniki. Radny zdaje sobie sprawę, że nie jest to zadanie ZGK tylko w kompetencji ZDP 

w Słupsku, dlatego swoje wystąpienie formułuje, jako prośbę. Prośbę ta zgłasza w imieniu 

mieszkańców. W ostatnim czasie zgłaszana była także do ZGK uszkodzona studzienka, 

znajdująca się pod liśćmi, która zagrażała bezpieczeństwu mieszkańców korzystających          

z chodnika. Podziękował Dyrektor i pracownikom ZGK za poprawienie tej studzienki.  

Kolejną prośbę radny skierował do Wójta Gminy o wsparcie wniosku radnego złożonego 

kilka dni temu do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku o naprawę pobocza drogi 

powiatowej Bobrowniki-Łebień tuż przed lasem w Łebieniu. W miejscu tym jest duży 

kilkunastocentymetrowy  uskok między asfaltem a poboczem drogi. Zagraża to wszystkim 

użytkownikom drogi z rejonu Starej Dąbrowy, Strzyżyna, Łebienia a także Bobrownik. 

 

Dyrektor ZGK w Damnicy A. Winsztal nawiązując do tematu chodnika stwierdziła, że nie 

ukrywa, że rozmawiała na ten temat z Dyrektorem ZDP w Słupsku. Będzie dążyć do 

porozumienia, gdzie powiat będzie partycypował w kosztach utrzymania chodników. 

Dyrektor A. Winsztal zwróciła się do radnego W. Wilkowskiego z prośbą, aby na 

prowadzonym na Facebooku koncie, gdzie mieszkańcy mogą się wypowiadać reagował na  

wpisy często krzywdzące gminę i pracowników ZGK. Zakład Gospodarki Komunalnej nie 

jest odpowiedzialny za chodnik, o którym mówi radny a mieszkańcy piszą bardzo brzydkie 

rzeczy. Natomiast uszkodzona studzienka została naprawiona. Dziś po wpisie radnego, że 

studzienka rusza się pracownik pojechał, sprawdził i stwierdził, że studzienka nie rusza się      

i jest w porządku. Dyrektor ZGK zwróciła się o sprostowanie tej informacji, bo takie wpisy są 

krzywdzące dla ludzi, którzy przy tym pracują. 

 

Radny W. Wilkowski wyjaśnił, że jako administrator konta najgorsze wpisy, w których są 

wulgaryzmy to usuwa je. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że też czyta wpisy mieszkańców Bobrownik na koncie i 

jest zszokowany, ponieważ w większości miejscowości naszej gminy mieszkańcy sami grabią 

i sprzątają liście. Po przeczytaniu wpisów mieszkańców Bobrownik Wójt przejechał po 

terenie gminy i widział, jak w wielu miejscowościach mieszkańcy sami sprzątali liście. Sołtys 

z miejscowości Damnica także wspólnie z mieszkańcami grabią i sprzątają liście. Natomiast 

w Bobrownikach nikt z mieszkańców nie sprząta liści, nawet ze strony radnego nie ma 

inicjatywy w tym zakresie. Dlatego Wójt zachęca, aby mieszkańcy także wspólnie z sołtysem 

porządkowali liście. Oczywiści gmina zrobi to wszystko, jeżeli ZGK grabi na cmentarzach, 

placach to także tu pomoże. 
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Radna S. Seweryńska zwróciła się z pytaniem, czy osoby, które złożyły wniosek o dodatek na 

opal i został on rozpatrzony odmownie zgłaszają się do GOPS o pomoc finansową na zakup 

opału? 

 

Kierownik GOPS w Damnicy M. Piechowicz odpowiedziała, że jeżeli chodzi o decyzje 

odmowne to na początku było ich dużo, ponieważ ustawa była tak skonstruowana, że bardzo 

dużo osób dokonywała korekt składając wniosek o dodatek węglowy. Dopiero później 

wprowadzone zostały zmiany, gdzie korekta była uwzględniana tylko do 11 sierpnia. Korekta 

złożona po 11 sierpnia skutkowała decyzją odmowną. Były także wnioski błędnie złożone, 

gdzie w centralnej ewidencji deklarowano, jako źródło ogrzewania drewno a składano 

wniosek na dodatek węglowy. Nie było odmów, gdy wiele gospodarstw pod jednym adresem 

składało wnioski i zostały one bez rozpatrzenia. 

Każda rodzina otrzyma dodatek tj. na węgiel, pellet, olej, gaz. Praktycznie nikt nie pozostanie 

bez dofinansowania. Natomiast nikt nie występował o pomoc na zakup opału. 

 

Radna I. Mędrkiewicz poinformowała, że miała możliwość sprawdzić jak działa telefon 

alarmowy ZGK w Damnicy. Radna była zaskoczona miłą i bardzo profesjonalną rozmową. 

Radna podziękowała Dyrektor ZGK w Damnicy za zorganizowanie tego i przede wszystkim 

pracownikowi, który okazał wielką życzliwość. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas zwrócił się do Dyrektor A. Winsztal i stwierdził, że miło mu słyszeć 

takie słowa. Telefon alarmowy w ZGK to nie jest jak, że ktoś siedzi przy telefonie całą dobę. 

To jest pracownik, który po swoich godzinach pracy dodatkową służbę i przyjmuje 

zgłoszenia. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że następna Sesja Rady Gminy planowana jest na 

15 grudnia na godz. 12:00. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do radnych z propozycją zwołania wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady w temacie omówienia projektu budżetu Gminy Damnica na 2023r. 

 

Uzgodniono, że wspólne posiedzenie Komisji Rady w temacie omówienia projektu budżetu 

Gminy Damnica na 2023r. odbędzie się 5 grudnia 2022r. o godz. 16:00. 

 

Radny Powiatu Słupskiego G. Grabowski podziękował za zaproszenie na Sesję Rady Gminy 

Damnica. Stwierdził, że z uwaga wysłuchał sprawozdania Wójta Gminy z działalności w 

okresie międzysesyjnym. Radnego zdziwiła jedna rzecz a mianowicie, że tyle w Gminie się 

dzieje. Jest to bardzo dobry symptom i dobrze rokuje. Jednocześnie słuchając wypowiedzi 

Dyrektor ZGK w Damnicy stwierdza, że ma bardzo urozmaiconą pracę polegającą na 

współpracy z mieszkańcami. Biorąc pod uwagę to, co dzieje się w gminie Damnica w 

układach współpracy między powiatem a gminą radny uważa, że współpraca jest bardzo 

dobra. 
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Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:10 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XLII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


